
Svenska Fysikersamfundet
Sektionen för elementarpartikel- och astropartikelfysik
Styrelsen

25 augusti 2005

Protokoll för styrelsemötet tisdagen den 23 augusti 2005

Närvarande: Klas Hultqvist (ordförande), Johan Bijnens, Adam Bouchta (fr̊an punkt 5), Paula Eerola, Fawad
Hassan, Tommy Ohlsson

Fr̊anvarande: Gabriele Ferretti, Konstantin Zarembo

Alla hälsades välkomna till sektionens styrelsemöte av ordföranden Klas Hultqvist.

1. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes av styrelsen.

2. Val av justerare
Paula Eerola valdes till justerare.

3. Protokoll fr̊an förra styrelsemötet
Det senaste styrelsemötesprotokollet godkändes av styrelsen.

4. Summering av Partikeldagarna 2005
Hans Bijnens meddelade att Partikeldagarna 2005 i Lund avlöpte planenligt. Partikeldagarna 2005
samlade totalt 44 deltagare. Ang̊aende ekonomin för Partikeldagarna 2005 s̊a berättade Hans att de
hade 23700 SEK i inkomster och 23567 SEK i utgifter, vilket kan sammanfattas som ett nästintill
perfekt resultat.

5. Fysikdagar och partikeldagar
Klas Hultqvist tog upp förslaget att byta Partikeldagarna fr̊an v̊aren till hösten för att kunna ha dessa
samtidigt som Fysikdagarna. Paula Eerola tyckte i princip att det är en bra idé, men visste inte om
det i dagsläget är bra. Vidare tyckte hon att det skall vara upp till den nya styrelsen att besluta i
denna fr̊aga. Klas föreslog sedan att styrelsen skulle bordlägga ärendet tills nästa styrelsemöte. Vidare
föreslog Paula att vi skickar ut ett emejl till medlemmarna för att f̊a en uppfattning om vad de tycker.
Styrelsen beslutade att bordlägga beslutet tills nästa styrelsemöte.

6. ECFA
Styrelsen diskuterade ett s.k. ICFA-seminarium som skall äga rum i Sydkorea i september 2005. Torsten
Åkesson har skickat in formella nomineringar av Barbro Åsman och Hans-Åke Gustafsson till ICFA.

7. ACCU
Paula Eerola har tidigare meddelat att hon vill avg̊a som ledamot i ACCU när hennes mandatperiod
g̊ar ut vid årsskiftet. Paula föreslog och har tidigare föreslagit Vicent Hedberg som ersättare. Styrelsen
föreslog att Paula skall höra efter med Vicent om han är villig att ställa upp.

8. Val av ny styrelse
Sven-Olof Holmgren har tidigare utsätts som valberedning för den nya styrelsen. Klas Hultqvist
berättade att hittills har inte s̊a mycket kommit fram. Tommy Ohlsson undrade om bara en person
skall ing̊a i valberedningen. Diskussion skedde sedan ang̊aende valberedningen och styrelsens framtida
sammansättning. Under diskussionen föreslog Tommy att Klas borde ing̊a i valberedningen. Styrelsen
beslutade att Klas skall ing̊a i valberedningen.

9. Övriga fr̊agor
Det fanns inga övriga fr̊agor.

Det bestämdes att nästa styrelsemöte skall äga rum tisdagen den 20 september 2005, kl. 10:00.
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